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Војислав Шешељ после две и по године разговарао са генералом Божидаром
Делићем и пожелео му добродошлицу међу бивше саборце

  

Београд - Као да се ништа није десило!

  

На реверу беџ с ликом шефа и фотеља у некадашњој канцеларији.

  

- Прексиноћ ме је Шешељ неколико пута звао, први пут после две и по године. Питао ме
је да ли је тачно да сам се вратио и ја сам потврдио. Било му драго и пожелео ми је
добродошлицу. Најнормалније смо разговарали, као да се нисмо ни растајали - каже
дојучерашњи напредњак, сада поново радикал Божидар Делић и признаје да је било и
„зезања“.

  

- Мало је било и шале. Шешељ ми је пренео поздраве генерала Лазаревића, који је
стално тврдио да ћу се вратити, иако је он био сумњичав. Сачувао сам и стари беџ, ено
га код куће. Ставићу га да се не разликујем од других - истиче Делић.

  

Како каже, почело је распадање СНС.

  

- Не због мог одласка, нисам много важан, већ због незадовољства људи. Од прекјуче их
је напустило бар 10.000 чланова. Јесте да у Председништву седе они који подржавају
Николића и Вучића, али бар половина посланика је незадовољна. Годину и по дана их
упозоравам да нам је Статут лош. Био је он добар, али на почетку, док га Тома лично није
променио. Хтео да појача своја овлашћења, па сада бира, предлаже, одређује и сам
поставља! - открива генерал.

  

Ко је Тома да му ја приђем!
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Откако се вратио у СРС, како каже Делић, непрестано му стижу поруке подршке.
Изостали су само позиви Николића и Вучића.

  

- Мене су у СРС сви поштовали, и то много више него у СНС. И кад смо заједно били
радикали, њих двојица ме нису баш много волели. Кад будем срео Тому, нећу му прићи.
Ко је он да му приђем! Али, да се поздравим, што да не, мада не верујем да ће бити
претерано срећан - поручује Делић.

  

Виђао сам Монтгомерија

  

Новопечени радикал тврди да му је напредњачки двојац признавао да је био у праву кад
их је критиковао, али да ништа нису мењали.

  

- Све смо сазнавали из новина. Конкретан пример је Вилијем Монтгомери, кога сам
виђао у странци. Ни на крај памети ми није било да је главни страначки саветник- тврди
Делић.

  

Ј. Јовановић - М. Добромировић

  

(Курир)
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